



Request for Proposals

Food and Beverage Concession
Cape Spear Lighthouse National Historic Site
of Canada.

Parks Canada is seeking proposals for the provision of a food and beverage concession located within a newly renovated building at Cape Spear Lighthouse National Historic Site of Canada.

Parks Canada will enter into a licence of occupation with the successful proponent for the operation of a food and beverage concession for 5 years commencing on May 15, 2022.

Documents may be obtained from the following location:

Tamie Marshall
Realty Officer
Parks Canada Agency
Telephone: (902) 476-6887

Email: realtyservicesatlantic-servicesimmobiliersatlantique@pc.gc.ca

Sealed proposals marked "Solicitation Number: PCA-2021-03-CSLNHS" will be accepted at the address noted in the Request for Proposals documents. Proposals must be received on or before 2:00 p.m. Atlantic Standard time on Wednesday, January 12, 2022.

No proposal shall be considered unless it is accompanied by the required documents as stated in the RFP and received by the date and time specified above.

The highest or any proposal shall not necessarily be accepted.

Appel d'offres

Comptoir de vente d'aliments et de boissons
Lieu historique national du Phare-du-Cap-Spear

Parcs Canada sollicite des propositions pour l'exploitation d'un comptoir de vente d'aliments et de boissons dans un bâtiment récemment rénové au lieu historique national du Canada du Phare-du-Cap-Spear.

Parcs Canada signera une entente de licence avec le soumissionnaire retenu pour l'exploitation d'un comptoir de vente d'aliments et de boissons pour cinq ans du 15 mai, 2022.

Pour obtenir les documents d'appel d'offres, prière de communiquer avec la personne suivante :

Tamie Marshall
Agente d'immobilière
Agence Parcs Canada
902-476-6887

Courriel : realtyservicesatlantic-servicesimmobiliersatlantique@pc.gc.ca

Les propositions scellées adresser "Numéro de sollicitation : PCA-2021-03-CSLNHS" doivent être acceptées à l'adresse courriel noter dans l'appel d'offres. Les propositions doivent être reçu le ou avant 14 h heure de l'Atlantique, mercredi 12 janvier, 2022.

Aucune proposition sera considérée si elle n'est pas accompagnée par des documents nécessaires comme indiqué dans l'appel d'offres et reçu par la date et l'heure spécifiées ci-dessus.

Parcs Canada ne s'engage à ne retenir aucune des offres, même la plus élevée.